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Netherlands 

 

and 
 

Luxembourg 

Exchange of letters constituting an agreement on the taxation of savings income and 
the provisional application of the Convention between the Kingdom of the 
Netherlands in respect of Aruba and the Grand Duchy of Luxembourg con-
cerning the automatic exchange of information about savings income in the 
form of interest payments (with appendix). Luxembourg, 13 May 2004, and 
The Hague, 9 November 2004 

Entry into force:  provisionally on 1 July 2005 and definitively on 23 July 2005 by 
notification, in accordance with article 12  

Authentic text:  English 

Authentic texts of the appendix: Dutch, English and French 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  Netherlands, 13 July 2009 
 
 
 

Pays-Bas 
 

et 
 

Luxembourg 

Échange de lettres constituant un accord relatif à la fiscalité des revenus de 
l'épargne et à l'application à titre provisoire de l'Accord entre le Royaume des 
Pays-Bas pour ce qui est d'Aruba et le Grand-Duché de Luxembourg relatif à 
l'échange automatique d'informations concernant les revenus de l'épargne sous 
forme de paiements d'intérêts (avec appendice). Luxembourg, 13 mai 2004, et 
La Haye, 9 novembre 2004 

Entrée en vigueur :  provisoirement le 1er juillet 2005 et définitivement le 23 juillet 2005 
par notification, conformément à l'article 12  

Texte authentique :  anglais 

Textes authentiques de l’appendice : néerlandais, anglais et français 

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Pays-Bas, 13 juillet 2009 
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